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Notulen Algemene Ledenvergadering SVG De Tubanten  

 

Datum woensdag 29 maart 2023 

Tijd 20.00 –  

Locatie Diekmanhal, Joh. Van Deinselaan te Enschede en online 

 

Aanwezig  

Klaas Zwiep (voorzitter), Ivo Hilgeholt (penningmeester), Els Teussink (secretaris), Martin van de 

Laan (Technische commissie en Christiaan Meijer (ledenadministratie)  

 

Ineke Zwiep, Ben Venterink, Tineke Kooreman, Moniek ter Morsche, Annie van Baaren, Wouter 

van Schip, Monique Bijker, Marcel de Wacht, Ingrid de Wacht, Igor Stojanovics, Pamela van der 

Heide, Mark Spoelstra, Trijnie van Holten, Desiree van Achteren, André Buitink, Maria Nicolaas 

Annie Vossebeld, Fiori Brockhuis, Tineke Brockhuis, Tjitske Posthumus, Gerard Huisjes, José Huisjes 

Frederique Simons, Gerrit Hagreis, Thea Niehoff, Xavira Brockhuis,  

 

Deelnemers online:  

Diane Mol, Mark Hutten, Patricia Heersink, Gerard Heinink, Mark Niks, Jolande ter Beek, Jesper 

Kuipers, Leoni Verbeek 

 

Afwezig met kennisgeving: 

Natascha Magrie, Frans Rutgers, Bert van de Pol, Sjoerd ter Heegde, Ester ten Den,  

Erik van de Bovenkamp 

 

1. Opening 

 

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet alle aanwezigen en de deelnemers online 

van harte welkom.  

 

Vanwege het overlijden van enkele leden wordt 1 minuut stilte in acht genomen. 

 

2. Mededelingen 

a. Nieuwbouw zwembad 

De bouw van het nieuwe zwembad gaat in 2025 van start. Dit nieuwe bad krijgt twee 

zwembaden van 25 meter: een wedstrijdbad met 8 banen en een instructiebad met 5 banen. 

Wanneer dit zwembad klaar is wordt ook het Slagman gesloten. Er is dus minder capaciteit 

dat verdeeld moet worden onder de diverse watersportverenigingen. Voor de Tubanten 

blijven zoals vanouds de dinsdagavond en zaterdagochtend beschikbaar. 

 

b. Ontzetting uit lidmaatschap 

De badmintonploeg heeft heel veel problemen met een niet nader te benoemen speler en 

de trainer heeft zich daarom tot de voorzitter gewend.  

Met name vanwege het niet respecteren van de beperkingen van medespelers en de 

uitspraak dat wie niet volgens het door deze speler gestelde niveau kan meekomen maar 

moet uitwijken naar een andere sport, alsmede het gegeven dat de badmintongroep zijn 

aanwezigheid niet langer wenst, doet het bestuur een voorstel aan de leden om deze speler 

uit zijn lidmaatschap te ontzetten.  

De leden zijn unaniem in hun stemgedrag en hierbij is de ontzetting uit het lidmaatschap een 

besluit. De speler ontvangt een aangetekende brief en Klaas zal bij de eerstvolgende training 

aanwezig zijn om moeilijkheden te voorkomen. 

 

3. Ingekomen stukken 

Er zijn geen stukken binnengekomen die nader besproken dienen te worden. 



2 

 

 

4. Bestuurssamenstelling 

• Algemeen bestuurslid ledenadministratie: 

Na het aftreden van Daniel van Achteren vorig jaar gaf Christiaan Meijer tijdens de ALV aan 

geïnteresseerd te zijn maar hierover nog even wilde nadenken. Kort daarna nam hij een 

positief besluit waar het bestuur blij mee is. 

• Penningmeester:  

Na een termijn van 3 jaar is aftredend en herkiesbaar Ivo Hilgeholt. Er zijn geen 

tegenkandidaten. Ivo wordt opnieuw gekozen en benoemd als penningmeester. 

• Algemeen bestuurslid Technische commissie, zaalhuur en PR: 

Na een termijn van 3 jaar is aftreden en herkiesbaar Martin van der Laan. Er zijn geen 

tegenkandidaten. Martin wordt opnieuw gekozen en benoemd tot algemeen bestuurslid. 

 

5. Notulen Algemene Ledenvergadering 2022 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

6. Jaarverslagen 

Er zijn geen vragen over het bestuursverslag en de verslagen van de sportcommissies. 

 

Verslag penningmeester 

De penningmeester geeft uitleg over zijn verslag aan de hand van enkele slides met grafieken die 

hij presenteert op een beeldscherm.  De belangrijkste punten zijn: 

• Het aantal betalende leden is van 2019 tot en met begin 2023 gedaald van 278 naar 133. De 

grootste daling was in 2022 (coronatijd) van 236 naaar 138 leden. 

• In 2022 was het resultaat € 13.615,- negatief. Tot en met september hebben 36 leden 

opgezegd wat een verlies oplevert van ongeveer € 5000,-.  

Als gevolg van de eis van het Roessingh dat 2 extra medewerkers aan het bad nodig waren 

voor de veiligheid, leed de Tubanten iedere maand € 700,- verlies op het zwemmen bij het 

Roessingh. In 2022 was dat bijna € 7.000,-.  
• De huurprijzen van het Roessingh en de Gemeente zijn fors gestegen als gevolg van de 

energiecrises. 

 

Om het enorme begrotingsverlies op te vangen heeft het bestuur de volgende maatregelen 

genomen:  

• Kosten zaalhuur: in de Helmerhoekzaal kan de  h-hockey 30 minuten minder spelen. 

• Kosten huur Aquadrome: het zwemmen op dinsdag van 17.00 – 17.45 uur is geannuleerd.  

Ook op zaterdagmorgen is het bad 15 minuten korter beschikbaar. 

• Er is onderhandeld met het Roessingh over de huur van een halve zaal voor de 

badmintonners in plaats van een hele echter het Roessingh ging hier niet mee akkoord. 

 

Na alle andere opties onderzocht te hebben ziet het bestuur geen andere mogelijkheid dan de 

contributie met € 3,50 te verhogen. Deze verhoging zal ingaan per 1 juni waarbij er rekening 

gehouden is met 1 maand opzeggingstermijn. Over dit voorstel wordt gestemd waarbij met een 

meerderheid van 36 voor en 3 tegen de nieuwe contributie is vastgesteld. 

Alle leden ontvangen een mail over dit besluit of bij geen mailadres een brief. 

 

Het bestuur heeft om een akkoord van de trainers gevraagd om hun vergoeding te halveren.. Er is 

hiertegen geen bezwaar gemaakt waardoor tijdens de ALV het besluit kon worden genomen de 

trainersvergoeding te halveren. 

Het bestuur dankt ook de aanwezige leden voor hun begrip en medewerking in deze financieel 

moeilijke tijd. 
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7. Verslag kascommissie 

De leden van de kascommissie bestaande uit Patricia Heersink, Erik van de Bovenkamp hebben 

de begroting bestudeerd en goed bevonden. 

De kascommissie verleent décharge aan het bestuur. 

 

Kascommissie 2023 

Patricia Heersink is aftredend als lid van de kascommissie. Desiree van Achteren neemt haar 

plaats in samen met Erik van de Bovenkamp. Frederike Simons stelt zich beschikbaar als reserve. 

 

8. Vaststelling contributie 

Zie ook punt 6 verslag penningmeester waarbij de nieuwe contributie is vastgesteld op: 

Seniorleden        € 19,00 

Jeugdleden         € 15.00 

Zwemles ABC     € 21.00 

 

9. Huldiging 25-jarig lidmaatschap 

Tineke Kooreman is reeds 25 jaar lid van onze vereniging. Ze kreeg van de voorzitter het 

bijbehorende speldje samen met een mooie bos bloemen. 

 

10. Uitreiking beker van verdienste 

Op voordracht van het bestuur werd de beker van verdienste uitgereikt aan André Buitink. Van 

jongetje op de zwemles is hij doorgegroeid naar speler, begeleider en trainer van de 

waterbasketballers. Vanzelfsprekend hoorde ook hier een mooie bos bloemen bij. 

 

Dank aan het bestuur 

Namens de Technische Commissie ontvingen de bestuursleden uit handen van Ineke Zwiep een 

lekkere doos chocolade met een geschenkbon voor het vele werk. 

 

11. Activiteiten 

Badminton: organiseert jaarlijks een toernooi met het Roessingh 

E-hockey: speelt competitie met twee teams 

Tafeltennis: Naar aanleiding van het overlijden van Elke Messelink heeft de tafeltennisploeg 

besloten een jaarlijks terugkerend toernooi samen met TTV Twekkelerved naar haar te 

vernoemen. 

 

12. Rondvraag 

Fiori Brockhuis: kunnen de laatste 2 groepen van de dinsdagavond in het Aqudrome worden 

samengevoegd? 

Nee, want als alle geregistreerde leden aanwezig zijn wordt het een te grote groep. 

Maar ook eenmaal ingeleverde tijd krijgen we niet weer terug. 

 

Wouter van Schip: ter ondersteuning van de website verzoekt hij om meer foto’s van 
wedstrijden en toernooien. Hierbij gaat het om alle sporten, niet alleen het zwemmen.  

Ingrid de Wacht antwoord hem dat dit bij boccia voor hun niet mogelijk is. Mogelijk hebben 

andere boccia verenigingen deze wel. 

 

Frederike Simons en Desiree van Achteren: wanneer leden ondersteuning nodig hebben kunnen 

ze terecht bij de klachtencommissie e-mail klachten@detubanten.nl 

De vertrouwenscontactpersoon Frederike Simons kun je bereiken via vcp@detubanten.nl. 

Wil je dit niet, dan kun je je ook richten tot de secretaresse Els Teussink. 

 

13. Sluiting 

mailto:klachten@detubanten.nl
mailto:vcp@detubanten.nl
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De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun komst (ook online) en betrokkenheid bij onze 

vereniging en sluit de vergadering om 22.00 uur.  

 

 


